聲復必泰Comirnaty XBB疫苗 立即接種提升保護力 12歲或以上人士現可接種 భ

Self-paid BioNTech Comirnaty XBB Vaccine

Get vaccinated to help strengthen immunity

Eligible for aged 12 or above

針對最新的新冠病毒變異株(包括XBB.1.5、EG.5.1及BA.2.86) 提供免疫保護

Provides immune protection against the latest variants of the Coronavirus, including XBB.1.5, EG.5.1 and BA.2.86

港幣 HK\$ 1,800

(包括醫生診症費及一針注射費 inclusive of doctor's consultation and one vaccine dose)

查詢 Enquiry

() (+852) 6452 3581

(+852) 3153 9000



網上預約 Online booking

港怡醫院 Gleneagles Hospital Hong Kong





中文

English

備註 Note

- 優惠期 Offer Period: 5/8/2024 31/12/2024
- 疫苗適用於12歲或以上人士,請參閱「接種須知」中的接種時間表。

The vaccine is applicable to persons aged 12 or above. Please refer to the injection schedule on "Notes on vaccination".

- 必須經網上預約及於網上全數支付費用。
 Advance online booking and full payment are required.
- 在任何情況下,費用皆不設退款,不得轉讓,亦不得兌換 其他服務或產品。

Payment made will be non-refundable, non-transferable, and cannot be exchanged for other services or products under any circumstances

• 受條款及細則約束。T&C apply.

